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Geachte Raadsleden en College, 

 

Op 30 augustus is het ontwerpbestemmingsplan ‘Medemblik – Kop Nieuwstraat’ bekend gemaakt. 

Hier wil ik graag een zienswijze op indienen.  

 

Al jarenlang wordt er in Medemblik en de ook binnen de raadsvergaderingen gesproken over de 

parkeerproblematiek in de binnenstad van Medemblik. De plannen van Medemblik aan Zee met het 

voormalig Stadhuis hebben deze bezorgdheid vergroot. Deze bezorgdheid en de huidige parkeerdruk 

zijn u allen ook bekend.  

 

Er is een onderzoek geweest naar de mogelijkheden om de parkeerdruk te verminderen en hiervoor 

is een aantal opties onderzocht. Hiervoor is in december 2017 het Uitvoeringsplan Parkeren 

uitgebracht. Hier is verder geen vervolg op gekomen. De kosten van iedere onderzochte optie zijn 

hoog en telkens komt naar voren dat het parkeren buiten de dijk de beste oplossing zou zijn. Dit is 

misschien wel de voordeligste optie, maar hier kleven bezwaren aan. Een belangrijk bezwaar is de 

veiligheid.  

 

Het gedwongen buitendijks parkeren betekent dat mensen door een donker gebied naar huis 

moeten lopen, zonder dat er enig zicht op de situatie is. Er is zo een groot overval of 

aanrandingsrisico. Niemand wil dat zijn/haar 25 jarige dochter daar ’s avonds laat gaat parkeren en 

dat zij vervolgens alleen naar huis moet lopen.  

 

Er is in de binnenstad maar beperkt ruimte voor parkeren, dat is ook voor iedereen duidelijk en 

parkeergarages kosten veel geld in onderhoud. Een goede optie zou zijn om het aangebouwde 



gedeelte van het Stadhuis te slopen en hier parkeerplaats van te maken. Dit is in onderhoud ook de 

voordeligste manier.  

 

De toezeggingen van u als gemeenteraadsleden waar u heeft aangegeven eerst de 

parkeerproblematiek aan te pakken, heeft nog tot niets geleid. Tot op heden is er geen parkeerplaats 

bijgekomen en is hier ook geen zicht op. Het starten van met parkeervergunningen zal niet tot een 

oplossing leiden. De grootste parkeerdruk is ’s nachts en dit betreft dus de auto’s van de bewoners 

zelf. Door parkeervergunningen af te geven zijn er niet ineens minder auto’s. Ook willen wij als 

ondernemers een gastvrije stad zijn en blijven voor onze bezoekers. Als het aantal bezoekers daalt, 

daalt misschien ook wel het parkeerprobleem, maar dan kunnen we het voorzieningen niveau in het 

centrum niet continueren.  

 

Wat opvalt in de onderzoeken van de heer Graumans is dat de parkeernormen voor de kern 

Medemblik lager zijn dan de omringende kernen. Er is dus kennelijk al over een langere tijd geen 

goed parkeerbeleid gevoerd, waardoor de problemen nu toenemen. Medemblik heeft nauwelijks 

openbaar vervoer en iedereen is op een auto aangewezen. Ook deze gegevens zijn een ieder al 

bekend.  

 

Indien u als raad besluit om het bestemmingsplan conform het ontwerp vast te stellen, dan zal er 

vervolgens een bouwvergunning voor het MAZ plan afgegeven moeten worden. Het plan voldoet dan 

aan het bestemmingsplan, waardoor een omgevingsvergunning niet meer geweigerd kan worden. 

Het wijzigen van het bestemmingsplan staat hiermee gelijk aan een omgevingsvergunning.  

 

Hierbij verzoek ik u als Raad om u aan de gemaakte toezeggingen te houden en eerst een oplossing 

te vinden voor de parkeerproblematiek, voordat u overgaat tot wijziging van het bestemmingsplan. 

 

Met vriendelijke groet, 

Mevo Medemblik 

 

 

Marieke Droog 

Secretaris 


